
Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Na Komisji po przerwie. Tutaj mieliśmy pytania do Pana Marcina Staniczka. Pan Marcin Staniczek na 

pewno zaraz nam tutaj odpowie na te pytania. Chodziło Krzysiu, o?  

Radny Krzysztof Król 

Na jakim etapie są prace związane z lodowiskiem, umiejscowieniem? Na jakim etapie są procedury?  

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Tam na pewno padło takie pytanie. 

Radny Krzysztof Król 

Czy jest jakiś harmonogram zaczęcia i zakończenia tych prac?  

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Na pewno padło takie pytanie, dlaczego taka lokalizacja, a nie inna? No to odpowiedź chyba jest 

logiczna i prosta. Ktoś, kto zarządza energią, kto ma energię, a lodowisko jak i basen są najbardziej 

energochłonne, więc musi to należeć pod taką spółkę  powiedzmy miejską, czy pod taką firmę, która 

takim bagażem energii dysponuje. Logiczne rozwiązanie, ponieważ tak jak tutaj kiedyś tłumaczył Pan 

Gieleciak, odsprzedaż tej energii, te zielone zaświadczenia, kwity, jak to tam nazwał, no po prostu to 

się nie do końca opłaca. Lepiej po prostu zainwestować to, czy na przykład w swój obiekt typu 

aquapark, czy w swój obiekt typu lodowisko, także tutaj bardzo dobra decyzja władz miasta. Dla mnie 

super. Myślę, że  to tak z tego, co ja się dowiedziałem, żeby móc coś odpowiedzieć tobie,  tobie. 

Natomiast Marcin powie, tutaj Pan Staniczek odpowie nam na pytanie  tutaj, na jakim etapie i co on 

wie na ten temat, aczkolwiek może być taka sytuacja. Może być taka sytuacja, że skoro on nie będzie,   

będzie to nie obiekt pod nim, to powinniśmy może też doprosić na którąś z Komisji  osoby, które będą 

miały więcej na ten temat do powiedzenia. Z Inwestycji. Z Inwestycji na przykład. No i być może, jeżeli 

to nie jest tajemnica, chyba tajemnica to nie jest,  czy to będzie RCGW na przykład, to moglibyśmy 

poprosić o jakiś harmonogram, powiedzmy, wszyscy na to lodowisko bardzo czekają. 

Radny Krzysztof Król 

Jeszcze żebyśmy może zwrócili uwagę, jaki jest pomysł na to lodowisko, żeby tam po prostu nie wylać 

dziecka z kąpielą. Jaki jest program dotyczący samego obiektu?  Ważne, żeby to było lodowisko 

treningowe i żeby zabezpieczyć dzieciakom najlepsze możliwości do trenowania i żeby nie ominąć 

jakiejś tam salki do ćwiczeń, małej siłowni. 

Radna Barbara Konieczna 

Jeśli można. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę bardzo, Pani przewodnicząca. 

Radna Barbara Konieczna 

Ja myślę, że w związku z tym pytaniem, które zadał Pan Radny Krzysztof Król może byśmy zgłosili 

właściwie wniosek, ponieważ w porządku obrad my nie mamy ani w miesiącu kwietniu, ani też w maju, 

czy też w czerwcu kwestii lodowiska i jeśli byśmy złożyli wniosek z takimi zapytaniami, to  

dostalibyśmy odpowiedź. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Bardzo dobry pomysł. Ja myślę, że my możemy zawsze rozszerzyć zakres naszej działalności, tym 

bardziej, że jest to, a to Pani Przewodnicząca,  czy Pani Przewodnicząca będzie uprzejma wypisać? 

Uważam, że to jest dobry pomysł, ponieważ no my na każdy etap powiedzmy, jest ważny, tak samo 

jak był etap ważny odnośnie Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej, gdzie były tam konsultacje  

z osobami, które będą wykonywały te czynności już  zawodowo, to tak samo  tutaj chcielibyśmy też 
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być może porozmawiać na ten temat,  jaki jest pomysł. To, co mówi Radny Krzysztof Król,  żeby tam 

po prostu zabezpieczyć. 

Radna Barbara Konieczna 

Może to nie jest jako, bo właśnie zastanawiam się, bo to nie jest wniosek, tylko to są zapytania.  

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

To są zapytania. My możemy  te zapytania bezpośrednio skierować na przykład do. 

Radna Barbara Konieczna 

Tak, bo to będą i tak zapytania. 

Radny Krzysztof Król 

Wniosek o zaproszenie gości na komisję. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

W formie pisemnej, tak. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

To może wniosek o udzielenie informacji o stanie zaawansowania prac związanych z budową 

lądowiska plenerowego. 

Radna Barbara Konieczna 

Poczekajcie, pomożecie mi. O udzielenie informacji. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

O stanie zaawansowania prac. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

No, bo poszła taka informacja, jakby do mieszkańców. Mieszkańcy pytają, co tam będzie, jak to 

będzie, na jakich zasadach? Więc no mielibyśmy z pierwszej ręki jakąś wiedzę, żeby komuś 

odpowiedzieć. 

Radny Krzysztof Król 

No i czy pewna jest ta lokalizacja przy Sikorskiego,  bo ona się już raz zmieniła. 

Radna Barbara Konieczna 

Myślę, że jeżeli w tym pytaniu jest wszystko,  to ja podpiszę u góry jako wniosek całej komisji. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Tak jest. 

Radny Krzysztof Król 

Można głosować chyba, nie?  

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ja to zaraz poddam pod głosowanie. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Dzień dobry. 

 

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=500804

Data wygenerowania dokumentu: 2024-09-01 3:20:11



Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Wszystko jest dobrze, Panie Dyrektorze. Wszystko jest na czas. Także wszystko jest zgodnie  

z programem. My postanowiliśmy przygotować taki wniosek, a jak już jest Pan Dyrektor, to proszę 

Pana Krzysia. 

Radny Krzysztof Król 

Panie Dyrektorze, dzień dobry. Chciałem tak delikatnie zapytać, czy Pan w ogóle wie, jak sytuacja  

z lodowiskiem tym nowym i czy na pewno będzie na Sikorskiego? I jak są prace zamocowane 

związane z wybraniem wykonawcy, z projektem? Czy coś wiemy na ten temat?  Tak, dokładnie. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Nic o tym nie wiem. (niewyraźne) 

Radny Krzysztof Król  

A kto będzie zarządzał tym lodowiskiem potem?  

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Prawdopodobnie Gieleciak. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

(Niewyraźnie) ze swoich pieniędzy, jeszcze jako Radni nie przegłosowaliście jeszcze chyba tego 

zadania. Może będzie za miesiąc, może za dwa miesiące. (niewyraźne) jakieś tam były ustalone 

ustalenia, za duże słowo, pytania, dyskusja załóżmy, o szatnie. 

Radny Krzysztof Król 

No właśnie o tym chcieliśmy też porozmawiać. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Ja mogę powiedzieć, załóżmy moją koncepcję, ale ona nie ma nic wspólnego (niewyraźne) się tutaj 

nie będę wypowiadał (niewyraźne) niż Prezesa, czyli ja z tym nie mam nic wspólnego. 

Radna Barbara Konieczna 

Czyli to zapytanie. 

Radny Krzysztof Król 

Następną Komisję pozwoliliśmy sobie tutaj po prostu wszystkie strony. (niewyraźne) czyli ze względu 

zamówień publicznych i Prezesa (niewyraźne). 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

To my, jako Komisja też się będziemy bardzo cieszyć, ponieważ jeżeli idą takie rzeczy w eter, a to jest 

dosyć poważna inwestycja i bardzo dużo osób na to czeka, zadają pytania, więc nic się nie stanie 

jeżeli czegoś się dowiemy. Być może nie dowiemy się zbyt dużo, ale na pewno będą to odpowiedzi, 

które pozwolą nam odpowiedzieć mieszkańcom, tak jak tutaj mówi Pan Dyrektor, że on jakby nie jest, 

nie będzie zarządzającym, nie będzie wykonawcą,  więc nie będzie to należało pod niego, czyli trudno 

jest mu zająć jakieś stanowisko, nam tym bardziej, żeby odpowiedzieć. Dlatego poprosimy i Pani 

Barbara Konieczna sporządziła wniosek, który jest poparty przez całą Komisję o udzielenie informacji 

o stanie zaawansowania prac budowy lodowiska przy ulicy Sikorskiego. Kto z Państwa Radnych jest 

za? Jednogłośnie. Ja Państwu bardzo serdecznie dziękuję za spotkanie. Życzę dzisiaj owocnych 

obrad, a Panu Dyrektorowi za przybycie bardzo dziękuję. Zamykam Komisję. 
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Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

(niewyraźne) jak kryta pływalnia MOSiR-owska, a Aquapark. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Oczywiście, rozumiemy to. Bardzo dziękuję. Zamykam Komisję. 
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